
Fonseca: Under musi poprawić wiele rzeczy
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Paulo Fonseca pojawił się na tradycyjnej konferencji prasowej. Oto co

powiedział, jeśli chodzi o sytuację kadrową i występy niektórych graczy.

Veretout gra bardzo dużo. Myślałeś o cofnięciu Pellegriniego do środka

pola, aby dać mu odpocząć?

- Obecnie Pellegrini jest bardzo ważny jako trequartista i nie myślałem o zmianie.

Under był jednym z podstawowych graczy, potem była kontuzja i nie

widzieliśmy więcej tego samego gracza. Co się dzieje z chłopakiem? Co

więcej musi robić?

- Nie chcę rozmawiać o indywidualnych sytuacjach. Musi poprawić wiele rzeczy, nie

chcę mówić o indywidualnościach.

Po ostatnim meczu powiedziałeś, że niektórzy nie zasłużyli na grę.

Otrzymałeś odpowiedzi, których się spodziewałeś? Będzie szansa obejrzeć

ich ponownie ze Spal?

- Być może. Aktualnie nie mamy wielu rozwiązań, ktoś z nich może zagrać również

jutro.

Aktualizacja jeśli chodzi o kondycję Kluiverta?

- Trenował z nami w ostatnich dniach, ale czuję, że nie czuje się dobrze. Nie chcę go

ryzykować w tym momencie.

Juan Jesus jest nadal opcją czy Cetin przeskoczył go w hierarchii?

- Zobaczymy jutro. To dwa rozwiązania, jeden z nich na pewno zagra.

Podoba ci się Petagna?

- Jest bardzo silnym fizycznie napastnikiem, jest dobrym graczem.
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